



AQUARITE® PRODUCT COMPARISON

	AQUARITE 100 (AQR100)	AQUARITE 900 (AQR925, AQR940, HLAQR940)	AQUARITE S3 (AQRS315, AQRS325, AQRS340, AQRS3250MNI, AQRS3400MNI)
Warranty	3 Years*	5 Years*	3 Years*
Pool Size Range	30,000 gallons	15,000, 25,000 or 40,000 gallons	15,000, 25,000 or 40,000 gallons
Salt Range	1500 - 4500 ppm	2400 - 3400 ppm	800 - 8000 ppm**
Base Control	No	No	Yes
Ease of Upgrade	N/A	Medium	Easy
Omni® Control Capabilities	No	Yes***	Yes***
Upgradable	N/A	Omni	Omni (AQRS30MNIKIT) (does not require replacing base unit)
Provides Salt Measures	No	Yes	Yes
Dual Voltage	Yes	Yes	Yes
Variable-Speed Pump — Low Flow Rate Operation	Yes	Yes	Yes
SKU: Replacement Cell	CCELL	TCELL925-CUL TCELL940-CUL TCELL94025 TurboCell S3 Salt Cells	TCELLS315 TCELLS325 TCELLS340 TCELLS340X25

» haywardpool.ca » 1-888-238-7665



HAYWARDPOOL.CA

Pumps » Filters » Heaters » Cleaners » Sanitization » Automation » Lighting » Water Features » White Goods

*Exclusions, other terms and conditions may apply — visit haywardpool.ca for details.

**Reduced chlorine output at salinity levels below 2700.

***Select models only.

Mobile phone not included with AquaRite products.

Hayward, Hayward & Design, the H logo, AquaRite, Expert Line, Omni, OmniLogic and Totally Hayward are registered trademarks and We Build Better is a trademark of Hayward Canada and Hayward Industries, Inc. Google Home® is a trademark of Google, LLC and Amazon® and Alexa® are trademarks of Amazon Technologies, Inc. Neither of these companies is affiliated with Hayward Industries, Inc. nor endorses this product. © 2021 Hayward Industries, Inc.

LITAQRBR021C



HAYWARD®

We Build Better.™



AquaRite®

»»» Salt Chlorination Systems
»»» Systèmes de chloration au sel

THE #1 BRAND IN SALT WATER POOLS
LA MARQUE DE PRODUITS POUR LES
PISCINES AU SEL LA PLUS POPULAIRE



EXPERT LINE



ONLY FROM POOL PROS



3+ YEAR PARTS WARRANTIES*

*Exclusions, other terms and conditions may apply — visit haywardpool.ca for details.



So many ways to upgrade with the #1 brand in salt water pools.

Plusieurs façons de mettre à niveau grâce à la marque de produits pour les piscines au sel la plus populaire

By converting dissolved salt into a virtually endless supply of chlorine, AquaRite salt chlorination systems create perfectly sanitized pool water. With our complete line of AquaRite systems—many of which include smart pool and spa control—it's easy for every pool owner to enjoy all the benefits of the most popular salt systems.

En convertissant le sel dissout en une source presque inépuisable de chlore, les systèmes de chloration au sel AquaRite peuvent créer une eau de piscine parfaitement bien assainie. Grâce à notre gamme complète de systèmes AquaRite, plusieurs offrant un contrôle intelligent de la piscine et du spa, il est facile pour chaque propriétaire de piscine de profiter de tous les avantages que procurent les systèmes de chloration au sel les plus populaires.



**AUTOMATICALLY CONVERTS
SALT TO CHLORINE**
CONVERTIT AUTOMATIQUEMENT
LE SEL EN CHLORE



**CUTS CHLORINE
COSTS BY UP TO 50%**
RÉDUIT JUSQU'À 50 % LES
COÛTS D'ACHAT DE CHLORE



**CREATES SOFTER,
SILKIER WATER**
PRODUIT UNE EAU PLUS
DOUCE, PLUS SOYEUSE



**WON'T IRRITATE
EYES AND SKIN**
N'IRRITERA LA
PEAU NI LES YEUX

WILL I BE ABLE TO TASTE THE SALT? VAIS-JE GOÛTER LE SEL?

No. Hayward® salt pools maintain extremely low salt concentrations—generally below the taste level of most people.

Non. La concentration en sel des piscines au sel de Hayward est extrêmement faible, généralement en deçà de la capacité de la plupart de gens à goûter le sel.



OCEAN WATER
35,000 PPM
EAU DE MER
35,000 PPM



HUMAN TEARS
9,000 PPM
LARMES HUMAINES
9,000 PPM



HAYWARD SALT POOLS
3,000 PPM
PISCINE AU SEL HAYWARD
3,000 PPM

PPM = parts per million



AQUARITE® S3



Clear cell for easy inspection
Une cellule transparente
pour une inspection facile



AQUARITE® S3 OMNI®

AQUARITE S3: SUPERIOR SALT SANITIZATION WITH BUILT-IN POOL CONTROL.

For pool owners looking for superior salt chlorination and pool control, AquaRite S3 systems are the smartest option. The base model provides control of chlorine levels, a heater and a variable-speed pump via the on-unit display with the ability to upgrade to Omni if desired, while the Omni model offers full control of virtually any pool and spa feature via the external control panel, app and voice control devices.

Pour les propriétaires de piscine à la recherche d'un système de chloration au sel et d'un système de commande de piscine supérieurs, les systèmes AquaRite S3 sont l'option la plus judicieuse. Le modèle de base offre un contrôle de la teneur en chlore, d'un chauffe-piscine et d'une pompe à vitesse variable grâce à un écran sur l'appareil avec la possibilité d'une mise à niveau à Omni, alors que le modèle Omni offre, quant à lui, un contrôle complet de presque toutes les fonctions de la piscine et du spa grâce à un panneau de commande externe, à une application et aux appareils de commande vocale.



AQUARITE® 100



Clear cell for easy inspection
Une cellule transparente
pour une inspection facile



AQUARITE® 900

LUXURIOUS WATER AT AN AFFORDABLE PRICE.

AquaRite 100 delivers silky soft, perfectly sanitized water, plus quick and easy installation—all at our most accessible price ever.

Le système AquaRite 100 produit une eau soyeuse et parfaitement bien assainie. Il s'installe facilement et rapidement et est offert à un prix plus abordable que jamais.

THE TRIED-AND-TRUE WAY TO SUPERIOR SALT WATER.

Designed for versatility, AquaRite 900 systems provide industry-leading salt water chlorination for a wide range of pools.

Conçus pour être polyvalents, les systèmes AquaRite 900 offrent la meilleure chloration au sel de l'industrie pour une grande variété de piscines.

SALT CHLORINATION + SMART CONTROL. IT'S SIMPLER WITH AQUARITE. CHLORATION AU SEL + CONTRÔLE INTELLIGENT. C'EST PLUS SIMPLE AVEC AQUARITE.

Easily control virtually any pool and spa feature via the innovative Omni automation platform, which offers access from the control panel, mobile app, Amazon® Alexa® or Google Home®.

Contrôlez facilement presque toute fonction de piscine ou de spa par l'entremise de la plateforme d'automatisation novatrice Omni qui offre un accès depuis le panneau de commande, une application mobile ou Alexa d'Amazon ou Google Home.



PUMPS
POMPES



HEATER
CHAUFFE-EAU



SALT SYSTEM
SYSTÈME DE
CHLORATION AU SEL



LIGHTS
SYSTÈME
D'ÉCLAIRAGE



CLEANER
NETTOYEUR



WATER FEATURES
AMÉNAGEMENTS
AQUATIQUES



SPA
SPA